
 
 
 
Heino, 25 maart 2024 
 

Betreft: reactie op mail van Gemeente Raalte van 18 maart 2024 met onderwerp Update groei Raalte 
en Heino 
 
Geachte raadsleden gemeente Raalte, 
 
In de mail van 18 maart 2024 van de gemeente Raalte staat bij punt1. Omgevingsvisie: 
De gemeenteraad heeft opdracht gegeven om de groeibeelden van Raalte en Heino dit jaar te 
verwerken in de omgevingsvisie. Hierin worden de definitieve keuzes voor locaties gemaakt. Ben je 
het niet eens met een van de keuzes? Dan kun je dat in deze fase laten weten. 
 
Maar nu weet ik het niet meer hoe het verder gaat, en of ik weer tegen de keuzes bezwaar moet 
maken, zoals de locatie IJsbaan. 
Ik ben bij de gemeenteraadsvergadering geweest op donderdagavond 14 maart in Raalte. 
 
Daar is een motie ingediend door de volgende partijen: VVD, CDA, Burger Belangen en 
Gemeentebelangen. 
De motie groei 4-tal locaties  (raadsvergadering d.d. 14-03-2024 agendapunt 10) 
Overwegende Dat: 
 Er uit de groeibeelden meer locaties komen dan nodig zijn voor onze woningbouwambitie
 Niet alle locaties die ruimtelijk geschikt lijken ook door de raad als kansrijk worden gezien 
 We inwoners alvast duidelijkheid willen geven over een aantal locaties   
 We graag een efficiënt traject voor de aanpassing van de omgevingsvisie willen  
 Er de afgelopen jaren met inwoners diverse processen zijn doorlopen, waaruit meerdere 
 locaties op dat moment als niet kansrijk of wenselijk zijn gebleken, onder meer vanwege
 de cultuurhistorische waarde. 
 
Roept het college op: 
 
Om bij het traject rondom de omgevingsvisie voor de Groeiopgave de volgende locaties allereerst 
niet mee te nemen voor woningbouw: 
Raalte: locatie tussen Veldhof/Vivaldistraat/Beethovenlaan 

Heino: Locatie Kerkweide (Heino) 
 Locatie IJsbaan (Heino) 
 locatie Brinkweg op de Es 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
Ondertekend: VVD (René Jansen) CDA (Ruben van der Woude}  BB (Michel Brinkhuis) 
  GB (Jan Schokker) 

In de Raadsvergadering van 14 maart was er onduidelijkheid over het woord allereerst in de motie en 
is er een schorsing aangevraagd voor overleg van 10 minuten. 



Bij terug komst is naar mijn inziens de motie aangehouden maar voor mij wel heel onduidelijk. 
De voorzitter heeft naar mijn inziens niet duidelijk aan gegeven wat er verder met de motie gebeurt. 

Volgens mij kan de motie opnieuw worden ingediend als het woord allereerst wordt vervangen door 
de komende 5 jaar. 
Dan krijg je het volgende: 

Roept het college op: 
 
Om bij het traject rondom de omgevingsvisie voor de Groeiopgave de volgende locaties de komende 
5 jaar niet mee te nemen voor woningbouw: 
Raalte: locatie tussen Veldhof/Vivaldistraat/Beethovenlaan 

Heino: Locatie Kerkweide (Heino) 
 Locatie IJsbaan (Heino) 
 locatie Brinkweg op de Es 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
Graag hoor ik van de raad,  hoe het verder gaat. 
Het zou me rust geven als er duidelijkheid komt. 
Het doet me deugd dat zoveel raadsleden mijn mening steunen over de locaties in Heino om deze 
niet mee te nemen voor woningbouw. 

 

Met vriendelijke groet 


